
2009Z20909
Vragen van het lid Van der Burg
(VVD) aan de minister voor Wonen,
Wijken en Integratie over de
SS Rotterdam. (Ingezonden
9 november 2009)

1
Wat is de stand van zaken als het gaat
om de kosten van het project de
SS Rotterdam?

2
Is het waar dat er in de zomer van
2009 sprake was van een extra
benodigd bedrag van 10 miljoen euro
voor het project de SS Rotterdam,
waarmee het totale bedrag uitkwam
op 210 miljoen euro? Is het bedrag
thans verder opgelopen met nog
eens 30 miljoen euro? Of is er sprake
van een ander bedrag? Wanneer is
het bedrag van 30 miljoen euro dan
wel een ander bedrag aan de Tweede
Kamer gemeld?

3
Heeft de stijging van de kosten te
maken met het uitstel van de opening
van het schip? Of zijn er ook andere
oorzaken? Zo ja, welke? Wat zijn de
gevolgen voor Woonbron?
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